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Abstract (en)
The present invention relates to multilayered, heat-sealable, recycled film comprising at least one scrap layer and a heat-sealable layer, where - the
film is thermoformable, - the scrap layer comprises polyamide (nylon)/polyolefin recyclate and an adhesion promoter, where the recyclate content in
the scrap layer is from 60 to 98% by weight, - the recyclate has a polyamide content of from 3 to 45% by weight, and - the heat-sealable layer has a
single- or multilayer structure and comprises polyolefinic polymer or copolymer, where the layers can be identical or different.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft mehrschichtige, siegelbare Recyclingfolie aus mindestens einer Scrapschicht und einer Siegelschicht, wobei die
Folie tiefziehbar ist, die Scrapschicht aus Polyamid/Polyolefin-Recyclat und einem Haftvermittler besteht, wobei der Recyclatanteil der Scrapschicht
60 bis 98 Gew.-% beträgt, das Recyclat einen Polyamidanteil von 3 bis 45 Gew.-% aufweist, die Siegelschicht ein- oder mehrschichtig aufgebaut ist
und aus polyolefinischem Polymer oder Copolymer besteht, wobei die Schichten gegebenenfalls gleich oder unterschiedlich sein können.
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